
Side 1 

Referat af bestyrelsesmøde i GF Sølodden d. 14-05-2013.  
 

Tilstede:  Henrik (65), Klaus (79), Torben (51), Ole (7), Dan (75) og  

Morten (67) 

Afbud:  Connie (41) 

Fraværende: John (33) 

 

  Action Timing 

1. VALG AF REFERANT 

 

Morten (67) er referent til mødet. 

 

 

 

Morten 

 

 

 

2. GODKENDELSE AF REFERAT 

 

Referat godkendt uden bemærkninger.  

Referatet lægges på hjemmesiden. 

 

  

3. ORIENTERING & STATUS 

 

Generelt 

Ballerup kommune afholder borgermøder for at beslutte hvad 

borgerne i Måløv ønsker at bruge nogle penge fra kommunen 

til. Valget står mellem en skaterpark, udbedring af vandresti 

og Måløv bytorv. Borgermødet er d. 28. maj. 

 

Udkørsel til Kratvej 

Intet nyt. Afventer svar fra kommunen. Torben rykker for 

svar. 

 

Nabolisten 

Listen bliver stadig længere. 

 

Grundejernes forpligtigelser 

Indledende undersøgelser godt i gang. Bl.a. undersøges det 

hvilket materiale P.L. ligger inde med. 

 

Præventive foranstaltninger mod indbrud 

Forespørgsel sendt til Politiet om det faktiske niveau af 

indbrud på Sølodden. 

 

Økonomi 

Alle har betalt kontingent. Kassebeholdningen er pr. d.d. 

207.935,- 

Det blev foreslået at skrive en reminder ang. kontingent 

udsendelse i nyhedsbrevet sidst på året. 

 

Belysning af stien ved søen 

Alternativ belysning med soldrevne lamper undersøges. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben (51) 
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4. FÆLLESGRUNDEJERFORENINGEN 

 

Indholdet af FGF’s møde d. 3/4 blev gennemgået. Se FGF’s 

særskilte referat. 

 

Der er ikke grundlag for et fællesudbud af plejningen af 

fællesarealerne i FGF og de enkelte grundejerforeninger. Det 

vurderes at stordriftsfordelene er meget begrænset da det er få 

af foreningerne som entrerer med eksterne entreprenører. 

 

Beslutningen af asfalteringen af ”skolestien” blev udsat indtil 

alternative løsninger er undersøgt, yderligere informationer 

indhentet og økonomien fastlagt. 

 

FGF undersøger om uheld på FGF’s arealer er dækket 

igennem de 3 grundejerforeninger som er medlem af P.L., og 

dermed af den ansvarsforsikring, som medlemmer af P.L. er 

dækket af. 

 

FGF har uden varsel sat kontingentet op med 50,- til 385,- pr. 

husstand. Dette blev accepteret af Søloddens 

grundejerforenings bestyrelse, dog med påtale om at 

kontingentstigningen ikke er varslet korrekt og i tide. Dette 

skal meddeles FGF.  

Kontingentstigningen medfører en merudgift i forhold til det 

godkendte budget på 2.400,-. 

 

Det bør undersøges om FGF’s regnskabsår kan flyttes til 

kalenderåret, da det så vil følge de andre grundejerforeningers 

regnskabsår. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Torben (51) 

 

 

 

 

Ole (7) 

 

 

Torben (51) 

 

5. FÆLLESAREALERNE 

 

Kontrakt med STV ang. sommervedligeholdelse 

underskrevet. Den nuværende kontrakt indeholder ikke 

slåning med buskrydder imellem planterne i område 8, som er 

skråningen mod Øst. Planterne er i dag så store at dette ikke 

længere er nødvendigt, hvilket medfører at dette punkt glider 

ud af aftalen. Det betyder en besparelse på 1.890,- i forhold til 

budgettet. 

Kort over plejeområderne fremskaffet. 

 

Arbejdsopgaver til arbejdsdagen d. 9/6 blev fastlagt, fokus 

blev primært på beskæringsopgaver især omkring søerne, 

deriblandt fældning af træer mellem søen og cykelstien. 

Desuden blev opgaver og ansvarsområder op til og på 

arbejdsdagen fordelt. 

 

Efter vinteren trænger vejbelægningen til en gennemgang og 

reparation. Ole gennemgår belægningen og indhenter tilbud. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Alle 

 

 

 

 

 

Ole (7) 
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6. INFORMATION 

 

Nyhedsbrev nr. 3 blev gennemgået og godkendt med enkelte 

rettelser. Omdeles snarligt. 

 

Udkast til en foreningskalender fremlagt og godkendt. 

Kalenderen lægges på hjemmesiden. 

 

 

 

Morten (67) 

 

 

Morten (67) 

 

7. OPRENSNING AF SØERNE 

 

Køreplan for oprensning af søerne blev fastlagt. 

Ingen tilskudsmuligheder til oprensning af søer. 

Tilbud skal være indhentet inden næste møde. 

Alle tidligere dokumenter om den tidligere oprensning skal 

findes frem. 

Undersøgelse af historien om søens vandspejl. 

 

 

 

 

 

Alle 

Ole (7) 

 

Morten (67) 

 

8. EVENTUELT 

 

Intet at bemærke. 

 

  

 

Forfattet af Morten Sørensen d. 17-08-2013 

 

 

 

Næste møde: Onsdag d. 3/7 kl. 20.00 hos Dan i nr. 75 


